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Punt 1. Goedkeuring verslag vorige vergadering  
 
Er zijn geen opmerkingen bij het verslag van de vorige vergadering. 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
 
 
Punt 2: Bebossing Lubbeek  
 
Schepen Roskams verduidelijkt dit punt. 
 
Vanuit de gemeente wordt nog gekeken welke percelen mogelijk nog in aanmerking kunnen komen. 
 
Er zijn een aantal landbouwpercelen, waaronder een perceel gelegen naast het Kalvariebos, die in 
aanmerking komen voor bebossing maar deze kunnen beter behouden blijven voor landbouw n.a.v. de 
oorlog in Oekraïne. 
 
De percelen langs Heurbeek zullen bebost worden. Het gaat om een totale oppervlakte van 2 ha 87 a. 
Momenteel is er nog een discussie gaande over de perceelsgrens. De percelen werden voorlopig 
ingezaaid. 
 
Bij het aanplanten van de bossen zal de bevolking betrokken worden. 
 



 
 
Punt 3.  Klimaatactieplan 

Schepen Roskams verduidelijkt dit punt. 
 
Het klimaatactieplan wordt vanuit Interleuven en de Provincie voorbereid. 
De actiepunten worden door de diensten opgenomen.  
Zolang het klimaatactieplan niet goedgekeurd werd kan dit niet toegelicht worden. 
Het initiatief voor deze toelichting zal genomen worden door de gemeente en niet door de MAR. 
 
Één van de onderdelen van het klimaatactieplan is de acties te bespreken bij tafelgesprekken. Er zal per 
schepen een tafel voorzien worden en dit onder begeleiding van Interleuven. 
De adviesraden zullen uitgenodigd worden op deze gesprekken. Ook de burgers zullen uitgenodigd 
worden. 
 
Schepen Bovyn zal het klimaatactieplan verduidelijken tijdens een aparte vergadering hierover. 
 
Er wordt een voorstel gedaan om een open-MAR te organiseren over erosie. 
De bedoeling is dan om de erosiecoördinator van de provincie uit te nodigen. 
Er zal bij de erosiecoördinator geïnformeerd worden wanneer het mogelijk is voor haar om aanwezig te 
zijn. 
 
Conclusie: 
De leden van de MAR zijn supercontent dat er ronde-tafel-gesprekken zullen georganiseerd worden door 
de gemeente. 
Er wordt gevraagd om de documenten van het klimaatactieplan op voorhand in te kijken. 
Begin november zal een open-MAR georganiseerd worden. 
Eind augustus zal een overleg gepland worden over het klimaatactieplan. 
 
 
 
Punt 4.  IL oppervlaktewater – samenwerking met Interleuven 

Schepen Roskams verduidelijkt dit punt. 
 
Interleuven neemt jaarlijks een aantal stalen. Deze stalen worden steeds op dezelfde locaties en op 
hetzelfde tijdstip genomen. Momenteel is weinig verandering te merken in de kwaliteit van het 
oppervlaktewater. Zolang huishoudelijk afvalwater geloosd wordt zal de kwaliteit niet verbeteren. Er wordt 
wel opgemerkt dat de aanleg van gescheiden afvoer volop  aan de gang. 
 
Belangrijk is dat de kwaliteit van het oppervlaktewater gemonitord wordt. 
 
Er wordt veel te weinig gecommuniceerd hoe hemelwater moet gestockeerd worden. Het is niet alleen 
door het plaatsen van regenwaterputten dat hemelwater kan opgevangen worden. Je kan het ook laten 
insijpelen, opvangen in wadi of via infiltratie. Op het college van burgemeester en schepenen wordt 
besproken hoe regenwater kan opgevangen worden zonder dat het afgevoerd moet worden. 
 
Het is belangrijk om zoveel mogelijk water te laten infiltreren. 
 
Worden de cijfers gepubliceerd of kunnen deze cijfers aan de MAR kenbaar gemaakt worden? 
De vraag dient eerder gesteld te worden of deze cijfers openbaar mogen gemaakt worden. 
Het cijfermateriaal zal opgevraagd worden en kenbaar gemaakt worden ofwel zal aan Interleuven gevraagd 
worden om dit te communiceren. 
 



Conclusie: 
De MAR zou graag wat meer zicht hebben op de meetpunten en vraagt of deze gegevens kunnen gedeeld 
worden. 
 
 
 
Punt 5. Cursus snoeien 
 
De communicatie wordt opgestart na het verschijnen van het infoblad. 
 
Het is aangeraden dat de leden van de MAR zich inschrijven als ze willen deelnemen aan de cursus. 
Bij 20 inschrijvingen stoppen de inschrijvingen. 
 
Benny L’Homme zal de MAR vertegenwoordigen. 
 
 

Punt 6. Opvolging uitgebrachte adviezen 
 
 
a. Project handhavers m.b.t. zwerfvuil 
 
Het gaat om een project m.b.t. zwerfvuil dus sluikstort zal niet aangepakt worden. 
 
Het dossier wordt voorgelegd aan de gemeenteraad in zitting van 28 juni 2022. 
Het GAS-reglement wordt opgemaakt en voorgelegd aan de gemeenteraad door het secretariaat. 
Er is ook een aanpassing van het politiereglement nodig. 
 
Er wordt nog een keertje benadrukt dat er 30 handhavers zijn voor alle gemeenten.  
Deze handhavers moeten gemachtigd worden door de gemeenteraad. 
 
De vraag wordt gesteld of de bevolking geïnformeerd wordt over deze campagne want het kan soms 
nuttig zijn dat de bevolking weet dat er een grotere pakkans bestaat. 
 
 
b. Bescherming kievit – vogel van het jaar 
 
Het college van burgemeester en schepenen vond het een goed initiatief. 
 
Er wordt verwezen naar het opsporen van reekalfjes. Hierbij worden drones ingezet. Er wordt gevraagd of 
deze manier van werken ook kan gebeuren bij het opsporen van kievitnesten. Het antwoord is helaas 
negatief omdat je moet zien waar de ouders landen. Als de vogel op het nest zit dan kan de warmte 
misschien wel gedetecteerd worden. 
 
 
c. Afsprakennota - Hervorming MAR 
 
De afsprakennota wordt overlopen en goedgekeurd. 
 
De afsprakennota wordt na definitieve goedkeuring voorgelegd aan het college van burgemeester en 
schepenen. Na goedkeuring door het college van burgemeester en schepenen wordt deze voorgelegd aan 
de gemeenteraad. Na goedkeuring door de gemeenteraad kan de procedure voor het samenstellen van de 
MAR opgestart worden. 
 
 



 
Punt 7. Varia 

Stand van de rekening: 1.172 euro 
De jaarlijkse bijdrage werd gestort.  
Dit bedrag wordt jaarlijks nominatief voorzien in het budget. 
 
Mochten er ideeën zijn om het werkjaar af te sluiten dan zijn suggesties welkom. 
 
 
 
Er wordt een toelichting omtrent het klimaatactieplan gegeven door schepen Bovyn in samenspraak in  
augustus 2022. 
 
De volgende vergadering zal doorgaan op 27 oktober 2022. 
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